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第十一屆家教會 第四次 家長茶聚 

主旨： 善用家長溝通平台及分享家長的關心事 
 

一如往常，為加強家長間的聯繫和經驗分享，以及提昇家長與學校的了解和合作關係，本會均定

期舉辦家長茶聚活動，以此建立平台保持有效的溝通。而今次茶聚的上半部份我們邀請了薛崢助

理校長與我們分享；下半部份則就一般家長關心的學生平常事以經驗分享形式，由家教會委員和

家長義工一同和大家分享。更歡迎家長就關心的問題發表意見及作經驗分享。本會將就家長關心

的事項向校方提出及跟進。 
 
茶聚詳情如下： 

日期：2012 年 10 月 6 日（星期六） 
時間：下午 2 時 30 分 至 下午 4 時 30 分 
地點：本校一樓跳舞室 

 
歡迎全校家長出席，茶聚毋須預先報名。任何查詢，請電郵與本會聯絡。謝謝！ 
 

 
家教會主席 岑健明 敬約 

 
2012 年 9 月 25 日 
 
_______________________________________________________________________________ 
 
September 25, 2012 

 
Parents’ Tea Gathering 

Theme: Know More about Junior Form Students’ General Affairs & 
 Parents’ Concerns 

 
To ensure effective communication between parents and the College, the PTA will, as usual, 
carry out the 4th Parents’ Tea Gathering as stated below.  The gathering will be divided into 
two sessions, the first session we have invited Ms Jenny Sit, Assistant Principal to share and 
have a discussion. The 2nd session will be experience sharing among parents in all aspects 
including issues affecting our children and your concerns. We will also convey and follow up our 
concerns to the College and Principal directly. 
 
Details of the gathering are listed below: 

Date: Saturday, October 6, 2012 
Time: 2:30 pm to 4:30 pm 
Venue: 1/F, Dance Studio 
 

All parents are welcome and no pre-registration is required.  Please contact us or e-mail to us 
at any time in need. 
 

 
Mr. SHUM Kin-ming 
Chairman of PTA 


